
强制性认证目录外产品确认书 
Confirmation Letter for the Products Outside of the CCC Catalogue/Scope 

 

 

申请人: 快思聪电子有限公司 

Applicant： Crestron Electronics, Inc. 
地址 (Address): 

22 Link Drive, Rockleigh, NJ 07647, USA 

生产厂名称 (Factory): 
与申请人相同 

地址 (Address): 
6 Volvo Drive, Rockleigh, NJ 07647, USA 

产品名称 (Product Name): 
   16端口PoE交換機 
16-Port Managed PoE Switch 
 

 

型号(Model): 
CEN-SWPOE-16 

HS编码: 

HS Code: N/A 

产品标准(Product Standard): N/A 

产品描述(Product Description): 
帶有PoE +的16端口千兆以太網交換機，採用AV友好的機架安裝形式。 
 A 16 port Gigabit Ethernet switch with PoE+ in an AV-friendly rack-mount form factor. 

 
 

确认意见(Comments): 
 经与国家认监委 2012 年 30 号公告的《强制性产品认证目录描述与界定表》核对，快思聪® 的 

CEN-SW-POE-16 产品不在中国强制性产品认证目录内。 
By the CNCA Announcement No. 30 , 2012 " compulsory product certification catalog description and 
definition table " check, Crestron ® CEN-SWPOE-16 product is not in China compulsory product 
certification directory. 
本确认书的有效期至:  2017 年 12 月 01 日 日期 :  2016 年 12 月 01 日 

(Valid Until)                                                                         Gary Freed 
                                                                                                                ---------------------------------------- 

Gary freed 
快思聪电子有限公司 - 美国总部 

本确认书给出的确认意见仅反映快思聪电子有限公司对于相关文件的理解和意见。 国家认证认可监督管理委

员会（CNCA）有权对《强制性认证产品目录描述与界定表》进行最终解释。 
The acknowledgment given in this acknowledgment only reflects the understanding and opinions of 
Crestron Electronics Co., Ltd. on the relevant documentation. The CNCA has the right to interpret the 
Compulsory Certification Catalog and Descriptions. 

 
Crestron Electronics, Inc. 
22 Link Drive 
Rockleigh, NJ 07647 
www.crestron.com

http://www.crestron.com/



